

Dear Parents,

**RE: OWLTS Testing for Years 5,6,7,8 and 9 Students in Science and Arabic – 6<sup>th</sup> May 2018**

Please be advised that all students in Years 5, 6, 7, 8 and 9 across the three Ta'allum Academies will be undertaking short multiple choice tests in Science and Arabic on 6<sup>th</sup> May 2018.

The tests will:

- be carried out on Tablets
- provide data on your child's learning in Science and Arabic
- allow us to test the capacity of an online test writing tool we are currently piloting

Additional information about this software can be viewed here: <http://www.owlts.com/>

Students should be in attendance on 6<sup>th</sup> May and should bring their Tablets to school.

Thank you in advance for your support in helping us to check on your child's learning.

Yours faithfully,

Principal

أولياء الأمور الأعزّاء

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته، وبعد:

**الموضوع: الاختبار المحوسب (OWLTS) للصفوف: (5، 6، 7، 8، 9) في العلوم واللغة العربية يوم الأحد 6 مايو 2018**

يُرجى العلم بأن جميع طلبة الصفوف: (5، 6، 7، 8، 9) في أكاديميات مجموعة (تعلّم) سوف يتقدّمون لاختبار قصير من نوع الاختبار من متعدّد في مادّتي العلوم واللغة العربية يوم الأحد الموافق 6 مايو 2018.

وهذا الاختبار سوف:

- يُقدّمه الطلبة باستخدام (التابلت).
- يوفر بيانات ذات صلة بتعلّم أبنائكم في مادّتي العلوم واللغة العربية.
- يتيح لنا اختبار الكفاءة الاستيعابية لنظام الاختبار عبر الإنترنت الذي نقوم بتجريبه حالياً.

ويمكنكم الحصول على مزيد من المعلومات بخصوص هذا النظام على الرّابط: <http://www.owlts.com/>

ويُرجى ضمان حضور أبنائكم يوم الأحد 6 مايو 2018، مصطحبين التابلت، شاكرين لكم مسبقاً دعمكم لنا في التّحقّق من مدى تعلّم أبنائكم.

وتفضّلوا بقبول فائق الاحترام،،،

مدير الأكاديمية